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Některá témata, kterým bych se jako zástupce studentů v akademickém senátu rád věnoval: 

Kontinuita studijních p ředpis ů. Nikomu není příjemné, když se mu 
neočekávaně změní podmínky studia. Důležitým orgánem akademického 
senátu je legislativní komise – tam se tyto návrhy vytvářejí a projednávají. 
Dohlédnu, aby ke změnám docházelo minimálně, a když už budou 
nevyhnutelné, ať jsou každému vyloženy jasně, srozumitelně a s dostatečným 
předstihem. 

Propojenost obor ů. Rád bych, aby studijní plány nabízely více způsobů, jak 
strukturovat studium podle vlastních zájmů, a to především smysluplnou 
nabídkou povinně a doporučeně volitelných předmětů. 

Informovanost . Dnes není problémem nedostatek informací, nýbrž jejich 
nepřehlednost. Na fakultě se děje mnoho užitečných věcí, ale často se o nich 
moc neví. Chci, aby SKAS byl spolehlivým zdrojem podstatných informací 
a zároveň zprostředkovával náměty studentů. 

Inspirace.  Jako student více fakult mám příležitost srovnávat, a proto vím, že 
na MFF je přátelské a kvalitní prostředí. Přesto jsou detaily, např. provoz 
knihovny, propagace nebo koncepce a vyhodnocování ankety, u kterých se 
můžeme inspirovat i jinde… 

Děkuji vám, že se svým hlasem zajímáte o d ění na naší fakult ě. 


